
Bestyrelsesmøde den 10.09.2014 

 

 
Deltagere: Ulrik Sørensen, Kaja Mizzi, Klaus Cramer Bjørn, Bente Ernstsen,  

Birte Ebbesen og Jesper Østergaard Jensen, Eli  

 

Afbud: Ingen 

 

Dagsorden : 

  

1. siden sidst:  Vandværket er begyndt at lægge nye ledninger på stikvejen på 

Mølleager. Ellers ingen bemærkninger. 

  

2. Fibernet: Fibernet forventes installeret 1. januar 2015. Det bliver lagt ned i 

fortovet i modsatte side af vandledningerne.  

 

3. Sommerfest:  Flot arrangement – stor ros til festudvalget. Det blev forslået at der skal 

være lidt brugerbetaling. Flere har efterspurgt om man ikke kunne lave 

noget fællesspisning evt. med en helstegt pattegris. 

  

4. Vejfest/forsamlingshus: Der blev snakket frem og tilbage om fremtidige grundejerfester. Det vil 

blive taget op på et møde i festudvalget. 

   

5. Vejfond: Vandværket har p.t. opgravet højre side af stikvejen, og har tilbudt at 

vente med at asfaltere indtil nye kantsten er etableret. Der skulle være 

penge nok til at hele Mølleager kan få nye kantsten. Vandværket skifter 

tidligst rørene på Mølleager primo 2015. Det vil blive undersøgt om 

kantstenene kan sættes af 2 omgange uden store meromkostninger. Ulrik 

indhenter tilbud. 

  

6. Defekt kloakbrønd: Orientering omkring defekt kloakbrønd ud for Mølleager 11. Der er 

blevet bestilt ny brønd. 

 

7. Eventuelt: En Grundejer er kommet med et forslag vedr. fortovenes beskaffenhed i 

kvarteret. Grundejeren foreslog at man kunne få en gartner til at komme 

og ordne det, og så videresende regningen til den enkelte grundejer.  

Det blev diskuteret på mødet, og det blev besluttet at det hverken vil 

eller kan vi gøre. Der vil blive afleveret et brev med forklaring og 

mulighed for at stille forslag til generalforsamlingen. 

 

Klaus informerede kort om status hos NETS. Der er blevet bestilt et 

CVR-nummer og 3 nem id. 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes d. 21. januar kl. 19.00 hos Jesper   


